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1. Årsmötet öppnades av Björn Tunemalm. 17 medlemmar var närvarande plus Jan 
Nilsson från Svenska Triathlonförbundet. Medlemmarna godkände utlysandet av 
årsmötet och fastställde därefter dagordningen. 

 
2. Björn Tunemalm valdes till mötesordförande och Joakim Nilsson till sekreterare. Per 

Edlund och Patrick Mauritzon utsågs till justerare. 
 

3. Mötesordföranden redogjorde för klubbens verksamhetsberättelse. Stöcke TS Järnet 
har under året haft 78 betalande medlemmar. Under vinterhalvåret har föreningen hyrt 
två träningstider per vecka på Medley. 4 tävlingar har arrangerats - Vintertriathlon, 
Umeälvssimmet, Umeå Triathlon och Umeälvsloppet. 

 
4. Klubbens Revisor redogjorde kortfattat för Järnets räkenskaper 2013. Vid årets slut 

har föreningen 56 tkr i kassan. Årsmötet fastställde Balans- och Resultaträkningen och 
beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 
5. Medlemsavgifterna 2014 lämnas oförändrade. 201 kr för enskilda medlemmar eller 

351 kr för familjer. 
 

6. Styrelsens sammansättning 2014. Pavio Grzelewski valdes till ny ordförande. Lars 
Mattson och Björn Tunemalm omvaldes på två år Henrik Svennerstam avgick som 
kassör och lämnade styerelsen. Nina Ingvarsson och Anna Jonsson blir nya ledamöter 
i styrelsen. Båda valdes in på 2 år. Patrick Mauritzon och Frithjof Theens har ett år 
kvar av sina tidigare förordnanden. Björn Tunemalm (651104-8537) utsågs till ny 
kassör. Föreningens firma tecknas av ordföranden och kassören, var och en för sig. 

 
7. Joakim Nilssons förordnade som revisor förlängdes med ett år. 

 
8. Stöcke TS Järnet har under 2013 varit anslutna till Svenska Triathlonförbundet. En 

fråga var om vi ska ansluta föreningen till fler förbund. Efter diskussion beslutade 
årsmötet att föreningen även skall ansluta sig till Svenska Friidrottsförbundet och till 
Svenska Skidförbundet. 

 
9. Hur använder vi bäst klubbens kapital? Hittills så har tävlingsersättningar utgått till 

medlemmar som hjälpt till vid minst två av klubbens arrangemang. En medlem 
undrade om vi ska ersätta utlägg på ett annat sätt. Ett förslag var att ersätta 
transportkostnader till prioriterade tävlingar istället för att ersätta enskilda 
startavgifter. På så sätt skulle den sociala sammanhållningen inom föreningen stärkas 
ytterligare. Ett annat förslag var att arrangera gemensamma träningsläger. Styrelsen 
gavs i uppdrag att utreda frågorna och återkomma med förslag. 

 



10. Tävlingskläder och träningskläder. Björn tog på sig att samordna en beställning av 
tävlingskläder. En medlem undrade varför Järnet inte har officiella träningskläder. 
Många föreningar syns väl när deras klubbmärken exponeras på mössor och jackor. 
Årsmötet enades om att Stöcke TS Järnet behöver synas mer och gav därför styrelsen i 
uppdrag att ta fram förslag om träningskläder. 

 
11. Svenska Cupen i Triathlon 2014. Pavio informerade årsmötet om att Svenska 

Triathlonförbundet kommer att anordna en Sprinttävling i Umeå den 20 juli. 
Tävlingen ingår i Svenska Cupen och skall anordnas mitt i centrala Umeå. Han 
meddelade även att han har tagit på sig rollen som tävlingsledare. Jan Nilsson från 
Svenska Triathlonförbundet var på plats och svarade på medlemmarnas frågor. 
Triathlonförbundet är visserligen officiell arrangör, men kommer att behöva hjälp från 
lokala föreningar för att genomföra arrangemanget. Umeå kommun har via Visit 
Umeå lovat att stödja tävlingen finansiellt, men kommer även att se till så att Umeå 
stad får positiv energi av arrangemanget.  

 
- Jan Nilsson visade en ansvarsfördelning där det framgick att den lokala 

organisationen kommer att bestå av sju områdesansvariga med underställda 
teamledare, gruppchefer och funktionärer. Totalt beräknade Jan att det kommer 
att behövas ca 180 funktionärer för att genomföra arrangemanget. 

- Årsmötet diskuterade om vilka samarbeten som behövs för att kunna genomföra 
arrangemanget. Ett flertal alternativ diskuterades, men förslaget blev att en 
tävlingskommitté får ta fram riktlinjer för hur man bäst löser uppgiften. 

- Pavio beslutade sig för att kalla till ett möte för att mer detaljerat kunna fördela 
de olika rollerna inom tävlingsorganisationen. 

- Kallelsen publiceras på Facebook inom två veckor. Mötet kommer att hållas hos 
Pavio i Stöcke. 
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